

Aika: 08.01.2017, klo 16:00

Paikka: Rakentajanaukio 4, 02150, Espoo

Läsnä: Anton Närekorpi, pj  
Heidi Kaukinen, s  
Erik Jaatinen  
Daniel Haaranen  
Iiro Lindgren  
Lauri Nyrhilä, poistui 7.1.  
Niko Kälkäjä  
Oskar van der Weij  
Samuel Viitikko  
Silja Yli-Juuti  
Suvi Ojala, saapui 7.1.

## 1. KOKOUKSEN AVAUS

1.1 Anton Närekorpi julisti kokouksen avatuksi ajassa 16:07

## 2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

2.1 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

## 3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN

3.1 Lauri Nyrhilä ehdotti, että kohta 11 käsitellään ennen kohtaa 7. Ehdotusta kannatettiin. Esityslista hyväksyttiin mainitulla muutoksella kokouksen viralliseksi järjestykseksi.

## 4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN

## 5. ILMOITUSASIAKSET

## 6. JÄSENASIAKSET

6.1 Uusien jäsenien hyväksyminen: Hyväksytään kaksi uutta jäsentä.

6.2 Ilmomaasiinan palaute: Ei palautetta.

## 7. YLEISTÄ

7.1 Kuulumiskierros: Koulutehtävät, kipeys ja kylmyys painavat mieltä alas. Muuten kuuluu hyvää.

7.2 Toimihenkilövalinnat 2017: Päätös: Hyväksytään Mihail Merkurjev RaJa-vastaavaksi ja Annmarie Oksa liikuntavastaavaksi.

7.3 Varapuheenjohtajan valinta: Anton Närekorpi ehdotti Samuel Viitikkoa. Ehdotusta kannatettiin. **Valitaan Samuel Viitikko varapuheenjohtajaksi.**

7.4 Toimintasuunnitelmat ja budjetit 2017: Anton Närekorpi kehoitti asian yhteydestä olemaan yhteydessä edeltäjiin, ja aloittamaan pikimmiten näiden tekemistä. Toimintasuunnitelman ja budjetin täytyy olla valmiina helmikuun vuosikokouksessa.

7.5 Vuosijuhlaedustukset 2017: Edustukset valitaan vapaaehtoisuuden peerusteella

7.6 IK-Toimari 2017 -haalarimerkki: Ideoita otetaan vastaan tammikuun aikana. Samuel Viitikolla päävastaa haalarimerkistä.

7.7 Vakiokokousaika: Doodle-kyselyn perusteella vakiokokousajaksi muodostui tiistait kello 18 alkaen.

7.8 Talvipäivän rasti: Rastia pidetään Rakentajanaukio 4:n edessä.

7.9 Raatipaidat: Paidat olisi hyvä saada KotimaanPitkälle (KP) mennessä. Raadilla löytyy myös halukkuutta kylpytakeille, joista Iiro Lindgren otti vastuun. Kylpytakit olisi hyvä saada Hermannin sillisaamiaiselle tänä keväänä.

7.10 Muu raatihäpäke

7.11 Käyntikortit: Ida Tasalle sekä Niko Kälkäjälle.

- 7.12 Naamaläsy: Iiro Lindgrenin mukaan läsyt ovat viimeistelyä vaille valmiita.
- 7.13 Toimarisitsit 11.1.: Loistava tapahtuma tiedossa. Suunnittelu alkaa kokouksen päätyttyä
- 7.14 Abipäivä 19.1.: Iiro Lindgren lupautui paneelikeskusteluun ja Silja Yli-Juuti, Niko Kälkäjä, Iiro Lindgren, Anton Närekorpi sekä Daniel Haaranen lupautuivat menemään korkeakoulun pisteelle vuoroittain.
- 7.15 Kalenteri
8. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
- 8.1 SATin vaihto 26.1.
- 8.2 104. Hermannin: Erik Jaatisen mukaan suunnitelmat ovat hyvässä vaiheessa.
- 8.3 N-sitsit 10.2.: Loistavat sitsit tiedossa vanhemmille opiskelijoille.
9. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA
- 9.1 Kuulumiset: Kannatusjäsenkirjeet lähdyssä ensi viikon aikana. RIL-sponsoroinnin hankinta etenee.
10. OPINTOTOIMIKUNTA
- 10.1 Kesätyösauna: Samuel Viitikko aikoo olla yhteydessä ensi viikosta alkaen yrityksiin, jotka voisivat osallistua tapahtumaan.
11. FUKSITOIMIKUNTA
- 11.1 Fuksien kuulumiset: Fukseille kuuluu hyvää. Lauri Nyrrhilä toivoo koko raadin apua kevään tulevien tapahtumien kanssa.
12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
- 12.1 Edustaja uusien vaihto-opiskelijoiden orientaatioon
- 12.2 Silja Yli-Juuti ollut mukana vaihto-opiskelijoiden tapahtumissa yhdessä Emmi Kosomaan kanssa. Tapahtumat ovat sujuneet hyvin.
13. RUUTISET-TOIMIKUNTA
- 13.1 Ensimmäinen lehti: Valmistuu KP:lle. Toimikunnalla on ensimmäinen tapaaminen tammikuun lopussa. Jos kannatusjäsenistä ei ole tullut tietoa lehden mennessä painoon, käytetään viime vuoden mainoksia. Daniel ilmoitti, että mainoksia lehteen voi myydä melko vapaasti.
- 13.2 Julkaisutilaisuudet: Tilaisuudet tulevat olemaan kiltahuoneella, jossa on pientä tarjottavaa. Julkaisutilaisuuksia tullaan mainostaan esimerkiksi Facebookissa.
14. EXCURSIOTOIMIKUNTA
- 14.1 Tervehdysmailit muihin kiltoihin: Niko Kälkäjä lähettää sähköpostit, kun muilla killoilla hallitukset on päivittynyt internetsivuille ja materiaalit ovat valmiina
- 14.2 KP ja sen jatkot: Kokous maanantaina.
- 14.3 Norske kimble
- 14.4 Ulkoxq
- 14.5 Muut kevään tapahtumat: Helmikuussa on suunnitelmissa järjestää pikkuexcu.
15. RAHA-ASIAT
- 15.1 Hyväksyttävät laskut: **Päätös: Hyväksytään liitteenä oleva lasku.**
- 15.2 Laskutus käytännöt: **Päätös: Rahastonhoitaja on valtuutettu maksamaan alle 500 euron laskut ilman raadin kokouksessa hyväksyttämistä.** Oskar van der Weij sanoi tuovansa epäselvät laskut kokoukseen hyväksyttäväksi.
- 15.3 Tilikäyttöoikeudet: **Päätös: Poistetaan Anton Närekorvelta (070194-XXXX) verkkopankin käyttöoikeus ja myönnetään Oskar van der Weijlle (081095-XXXX) tilinkäyttöoikeus ja verkkopankin käyttöoikeus. Poistetaan Saara Lassilalta (101192-XXXX) tilinkäyttöoikeus.**

16. TIEDOTUS

16.1 Viikkotiedote: lähetään tiistaisin aamupäivällä. Heidi Kaukinen toivoo, että sunnuntaihin mennessä tulisi tiedotettavista asioista tieto.

16.2 Sähköpostilistojen päivitys: listat on päivitetty.

17. AYY JA ITY

17.1 Kiltakummi: Ei ole vielä.

18. MAIK JA AA-KERHOT

18.1 MAIK-edustajan valinta: **Päätös: Valitaan Daniel Haaranen MAIK-edustajaksi.**

18.2 AA-kerhovastaava: **Päätös: Valitaan Niko Kälkäjä AA-kerhovastaavaksi.**

19. RIL JA TEK

19.1 RIL-nuorten johtoryhmän edustajan valinta: **Päätös: Valitaan Ida Tasa RIL-nuorten johtoryhmän edustajaksi.**

20. M.E.T.A

20.1 Kiltahuoneen kahvin sponsorointi: Oskar van der Weij päävastuussa asian selvittämisestä.

21. SEURAAVA KOKOUS

21.1 Seuraava kokous järjestetään 10.01.2017 kello 18.

22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

22.1 Anton Närekorpi päätti kokouksen kello 17:39.

VAKUUDEKSI

---

Anton Närekorpi  
Puheenjohtaja

---

Heidi Kaukinen  
Kirjuri-tiedottaja